
OVER DE WERKZAAMHEID VAN DE HOMEOPATHIE 
 
 
 
 

De “wetenschappelijk bewijsvoering” van het feit dat homeopathie niet werkt is even 
verwaand als ondeskundig. 
Uitgaande van dezelfde paradigma zou men ook tot het besluit kunnen komen dat de 
zon geen rol speelt in ons leven. 
Blijkbaar heeft ons “Federaal Kenniscentrum Gezondheidszorg” geen weet heeft van de 
golflengten van onze biologische functies en van het feit dat de voornaamste rol van ons 
lichaam de antennefunctie is waardoor we 24 uur op 24 uur zonne-energie ontvangen op 
alle orgaaneigen golflengtes. 
Dat heel wat homeopaten werken zonder te “meten om te weten” (Mesurare per sapère) 
is een feit en in dat geval zal homeopathie waarschijnlijk niet werken, want homeopathie 
en de werking ervan zijn energetisch en kunnen dus enkel in het elektromagnetisch 
spectrum gemeten worden op de orgaaneigen golflengte. 
Homeopathie moet toevertrouwd worden aan deskundigen, die geleerd hebben 
energetisch te meten. Dat dit per se artsen moeten zijn is niet zeker, want onze 
universiteiten geven tot nog toe ter zake geen opleiding. 
Dat Montaignier, die het H.I.V. ontdekte en hiervoor de Nobelprijs kreeg, beweert dat 
homeopathie wel werkt is even waardeloos als de ondeskundige negatie van een of 
ander hoogleraar aan een van onze universiteiten. 
Het onderwerp heeft heel wat stof doen opwaaien waarin vooral de afwezigheid van 
ware wetenschappelijkheid te betreuren valt. 
Wie ter zake wil uitgenodigd worden op een demonstratienamiddag moet ons naam en 
adres en liefst ook telefoonnummer mededelen.  
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